
 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 19. oktober 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

37 til L 44 om ændring af lov om forsøgsordning med medicinsk cannabis. (Forlæn-

gelse af forsøgsordningen og permanent mulighed for dyrkning af cannabis m.v.) til 

sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra 

Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 37:  

”Vil ministeren oplyse, hvad patienter og samfund kunne spare årligt, hvis alle recep-

ter på magistrelle produkter og registrerede cannabisbaserede lægemidler blev er-

stattet med de medicinske cannabisprodukter, som danske virksomheder aktuelt ek-

sporterer til Tyskland, men endnu venter på godkendelse af i Danmark?” 

 

Svar: 

Til brug for besvarelsen er der indhentet bidrag fra Lægemiddelstyrelsen, som jeg kan 

henholde mig til: 

 

”Lægemiddelstyrelsen kan oplyse, at det ikke lader sig gøre at foretage en sådan be-

regning, da produkterne ikke umiddelbart kan sammenlignes.” 

 

 

Med venlig hilsen 
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